
Zápis 2/2022 

z jednání KMČ Jaroslavice 21. 2. 2022 

 

Přítomni: V. Karola, V. Záhořák, M. Buchtík, M. Zbořilová, E. Neudeková, Ing. Z. Domanský,  

Ing. Z. Valášek, L. Surá 

Hosté: p. Nosálek (DSZO), p. Tesař (DSZO), p. Rudolf (DSZO), p. J. Pala 

Omluveni: Ing. J. Němeček, V. Volf (jmen. člen ZMZ), Mgr. H. Steska (jmen. člen ZMZ) 

 

Program: 

1. Zahájení, schválení programu 

2. DSZO – stížnosti občanů na změny na autobusové lince 31 

3. Volba předsedy KMČ Jaroslavice 

4. Různé nové podněty, priority na r. 2022, diskuze, závěr 

 

Přítomno 8 členů – komise je usnášení schopná. 

 

1. Jednání zahájil p. Karola, přivítal zástupce z DSZO. Program jednání byl schválen. 

 

2. P. Nosálek a p. Rudolf (DSZO) seznámili členy komise s výsledky průzkumu, kterou si Dopravní 

podnik nechal udělat – statistikou obsazenosti spojů, počtem přepravených osob v různých 

časových intervalech a vytíženosti spojů. Reagoval také na připomínky a stížnosti od občanů 

místní části – výsledky připomínek a stížností jsou zahrnuty do přílohy. P. Tesař informoval o 

výhledech DSZO do budoucna, kdy se předpokládá rozšíření trolejbusové dopravy ve Zlíně / to 

je závislé na dotačních titulech/ a jiné propojení lokalit – mapka v příloze. 

Členové KMČ požadovali navrácení linky spoje 31 na původní trasu, což není možné, a tak 

navrhli, aby linka zajížděla na točnu v ulici Antonínova. Jde o souvislosti s umístěním polikliniky, 

pošty a s přestupováním na jiné linky na zastávce Náměstí Práce. Mnoho stížností se týkalo 

nastupování předními dveřmi. Řešení nezastřešení zastávek na trase linky 31 ve směru do 

Jaroslavic je zcela v kompetenci orgánů představitelů města Zlína. V letošním roce se počítá se 

zbudováním zastávky Obeciny. 

Závěr schůzky: Většina připomínek od občanů, zejména na návaznosti spojů a školní spoje budou 

do 1. 7. 2022 zapracovány do jízdního řádu a dojde ještě ke konzultaci mezi členy komise a 

DSZO. 

 

3. Proběhlo tajné hlasování o novém předsedovi KMČ Jaroslavice, šesti hlasy byl zvolen p. Vlastimil 

Karola. 

 

4. Nové podněty, priority na r. 2022 

 

- Na KMČ se obrátil zástupce místních chatařů /nad ulicí U Potoka, U Lesa/ s požadavkem o 

podporu jejich úsilí o odvodnění části lesní komunikace – tzv. dálnice. Je využívaná jako 

přístupová cesta k jejich nemovitostem. Jde také o hojně využívanou cestu mezi Lesní čtvrtí a 

Kudlovem pro vycházky nebo cyklistiku. KMČ Jaroslavice podporuje návrh na zpevnění cesty a 

její úpravu pro potřeby občanů. 

- KMČ schválila rozdělení finančních prostředků pro r. 2022, viz příloha zápisu.  



- KMČ byla informována o změně v Pravidlech využívání finančních prostředků komisí a 

možnostech přesunu fin. prostředků z jiných místních částí v případě mimořádných výdajů nad 

rámec přidělených prostředků v daném roce. 

- Komise také chce na OD urgovat zahájení I. etapy úpravy křižovatky – Anenská – Pasíčka, stavba 

opěrné zídky se schodišti. Chce, aby práce byly uskutečněny v letošním roce a nedošlo k dalšímu 

odkladu plánované stavby. Majetkoprávní smlouvy se 2 občany by neměly zabrat celý rok. 

- Objevily se také požadavky na opravy výtluků – ulice Prudká. 

- Dne 24.2. dojde ke schůzce pracovnice kanceláře s p. Královou z Odboru městské zeleně: bude 

řešeno místo na umístění lavičky na ulici V Dolině a možnosti umístění nových hracích prvků na 

dětském hřišti před školou. 

- Komise navrhla, aby se pracovnice kanceláře obrátila  na OMZ s prosbou o výsadbu cibulovin na 

městské pozemky v místní části 

 

V Jaroslavicích, 24. 2. 2022 

 

Zapsala: J. Skydánková, tajemnice KMČ 

Ověřil: V. Karola, předseda KMČ 

 

 

Příloha: Priority KMČ Jaroslavice na r. 2022 

 


